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Oświadczenie skierowane do ministra energii Krzysztofa Tchórzewskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Od wielu lat w mieście Łeba (województwo pomorskie) funkcjonuje lokalna sieć gazowa, do której pali-

wo dostarczane jest cysternami. Transport gazu i funkcjonowanie tej infrastruktury generują duże koszty, co 

przekłada się na cenę dostępnego w ten sposób przyłączenia do sieci gazowej. Jedynie część mieszkańców 

korzysta z tego rozwiązania, właśnie ze względu na wysoki próg finansowy niezbędny do korzystania z gazu 

dostarczonego tą lokalną siecią miejską. Efekt jest taki, że w Łebie wciąż korzysta się głównie z pieców wę-

glowych, szkodliwych dla środowiska, a przede wszystkim uciążliwych dla turystów przebywających w tym 

nadmorskim kurorcie. 

Przed laty istniały plany doprowadzenia sieci gazowej aż do Łeby. Ze względu na istniejącą w mieście lo-

kalną sieć gazową możliwe byłoby jej wykorzystanie i w ten sposób dość sprawne podłączenie mieszkańców 

do źródła gazu. 

W związku z przedstawioną kwestią zwracam się do Pana Ministra z pytaniem, czy istnieją plany dopro-

wadzenia sieci gazowej do Łeby oraz włączenia jej w infrastrukturę krajową.  

Jakie warunki muszą być spełnione, aby taka inwestycja została zaplanowana i zrealizowana?  

Czy ministerstwo prowadzi analizy dotyczące takich mniejszych miejscowości mogących skorzystać na 

gazyfikacji, która przełożyłaby się z pewnością na rozwój gospodarczy i komfort życia mieszkańców? 

Z wyrazami szacunku 

Kazimierz Kleina 
 


